
 Årsberetning Nyhedsbrevet Brisen 2023 

 Her er alt ved det gamle, og med den undtagelse, at nyhedsbrevet kun kommer 3 gange 
 årligt. Jeg har ingen 

 fornemmelse af, i hvilken grad, det bliver læst. Jeg kunne godt tænke mig, at de ting, der 
 skrives i nyhedsbrevene fra 

 de forskellige udvalg, i stedet kom på Facebook. Jeg synes i forvejen, at alle udvalg er gode 
 til at lægge på Facebook, 

 når der sker noget i udvalget. Beretninger og referater fra generalforsamlingen kunne 
 lægges på hjemmesiden, og der 

 kunne rundsendes en mail til alle medlemmer med link til beretningen, så man derigennem 
 kunne blive orienteret. 


